
ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΕΡΓΟ ΠΑΡΑΚΑΜΨΗ ΠΕΡΑΜΑΤΟΣ ΤΖΑΚΙ ΜΠΕΝΙΤΣΩΝ 

 

Το έργο της παράκαμψης Περάματος-Τσάκη  Μπενιτσών είναι ένα σημαντικό έργο που σε 
συνδυασμό με την παράκαμψη Μωραιτίκων μπορεί να συμβάλει τα μέγιστα 
αναβαθμίζοντας την κατ’ εξοχήν τουριστικά αναπτυγμένη περιοχή  Περάματος- Μπενιτσών- 
Μωραιτίκων και ταυτόχρονα με την παράκαμψη Αργυράδων μειώνει την απόσταση της 
πόλης με  το νότιο τμήμα του νησιού και αυξάνει την οδική ασφάλεια με γενικότερη 
επίδραση στην αναπτυξιακή προοπτική του νότου. 

Όλοι γνωρίζουμε ότι είναι μια εξαγγελία που χρονολογείται από την δεκαετία του 80 
δηλαδή περίπου 40 χρόνια. 

Σε αυτό το διάστημα, σύμφωνα με τα στοιχεία που συλλέξαμε, έχουν απαλλοτριωθεί τα 
τμήματα της χάραξης της οδού και έχει συνταχθεί η μελέτη του έργου, έκτοτε απόλυτη σιγή 
και σκοτάδι. 

Ερωτάται η περιφερειακή αρχή: 

 Γιατί δεν προχωράει το έργο 

 Ζητάμε ενημέρωση για την πολιτική σας στόχευση όσον αφορά το έργο. 

 Ζητάμε ενημέρωση για τα επόμενα βήματα που θα υλοποιήσετε όσον αφορά την 
πραγματοποίηση του έργου 

 Ζητάμε χρονοδιάγραμμα όσον αφορά τα βήματα  υλοποίησης του έργου 


